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My English Teacher
Miss Wang is my English teacher. She looks very young. She's about thirty years old， and she wears glasses. She's funny . But she is strict with us. She wants us to study hard. Her lessons are interesting. We are very happy in her class and we all like her lessons. She is a good teacher， and we all like her.
我的英语老师
王老师是我的英语老师。她看起来很年轻。她大约三十岁，她戴眼镜。她很有趣。不过，她严格要求我们。她要我们努力学习，她的课很有意思。在她的课上，我们非常快乐，我们都喜欢她的课。她是一位好老师，我们都喜欢她。
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Hello， everyone！ I don’t like sports， but I like eating very much. I eat a lot food every day. For breakfast， I like milk， eggs and bread a lot . For lunch， I like French fries， chicken， hamburgers and apples. For dinnerr， I like fruits， vegetables and rice.
嗨，大家好！我不喜欢运动，但我很喜欢吃。我每天吃很多食物。早餐，我非常喜欢牛奶，鸡蛋和面包。午餐，我喜欢薯条，鸡肉，汉堡包和苹果。对于晚餐，我喜欢水果，蔬菜和米饭。
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my family
Hello!I'm paul.This is my photo of my family.These are my parents,Alan and Mary.And my little borther is one year old.These are my grandparents,Linda and Jack.This is my sister.The boy is me.
I like my family.
我的家庭
你好！我是保罗。这是我的家庭照片。这是我的父母，艾伦和玛丽。我的小波瑟一岁了。这是我的祖父母，琳达和杰克。这是我的妹妹。男孩是我。
我喜欢我的家人。
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Yesterday was my birthday, so some of my classmates sent me presents. Mother prepared a tea party for me. I invited all of them to come and take part in it.The tea party began at half past six. There were cold drinks and refreshments. We ate, talked and laughed. We felt that we were the happiest men in the world.Time passed quickly. In a twinkling, the clock on the wall struck nine. We could not but say “Good-bye” to one another.
昨天是我生日，所以有几位我的同班同学送我礼。母亲给我准备一个茶会。我邀请他们都前来参加。茶会下午六点半开始。有冷饮和点心。我们又吃又谈又笑。我们觉得是世界上最快乐的人。时间过得很快。转瞬间，墙上的钟敲九点了。我们不得不互道再见
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I like my holiday very much. Though it's very short,I can enjoy the Spring Festival. I can watch cartoon every day. I needn't go to school .Sometimes I can go to play with my friend outside. With the festival coming,I can play all the time. I can play video game with my brother. I am good at playing PC game. Then more and more relatives came to my home. We had dinner together. It's so lively that I'm very happy. But I still have to do my homework. During the holiday,I learned a lot. I love my holiday.
我很喜欢我的假期。虽然很短，我可以享受春节。我可以每天看动画片。我不必上学。有时候，我可以去发挥我的朋友之外。随着节日的到来，我可以支配所有的时间。我可以玩视频游戏和我的兄弟。我擅长玩电脑游戏。然后，越来越多的亲戚来到我家。我们共进晚餐。
这是如此生动，我非常高兴。不过，我还要做功课。假日期间，我学到了很多东西。我爱我的假期。
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迈克英语学得不好。昨天，参加了英语考试。他又没考及格。他不敢告诉他妈妈他得了低分。在他回家的路上，天下起了大雨。于是他有了个主意。为什么不把卷子当伞用呢?他就把卷子顶在头上开始往家跑。当他到家时，卷子全湿了，几乎被雨淋成了碎片。当他妈妈问他分数时，迈克尴尬地笑了笑，把试卷递给妈妈看。
Mike is bad at English. Yesterday, he had an English test. He failed again. He dared not tell his mother the low marks. On his way home, it rained heavily. So he got a good idea. Why not take the paper as an umbrella? He just put the paper on his head and began to run home. When he arrived home, the paper was all wet and almost torn to pieces by the rain. When his mother asked about the marks, Mike showed the paper to his mother with an embarrassed smile.
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I have a good friend. Her name is May. She is 12 years old.Her telephone number is 87634966 Her birthday is March 5th. She is good at English and Chiese.She often plays the piano. She likes reading books and listening to the music. Her hobbies are reading and listening to music. She is a nice girl. We often help each other. We are good friends.
我有一个好朋友。她的名字叫梅。她12岁。她的电话号码是87634966 。她的生日是3月5日。她擅长英语和汉语。她经常弹钢琴。她喜欢看书和听音乐。她的爱好是读书和听音乐。她是一个好女孩。我们经常互相帮助。我们是好朋友。
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假设你是李枚，下面的照片是你的全家福，请你写一篇文章介绍你的家庭。
Hello,everyone!I'm LiMei.Look! This is my family photo. This is my grandmother. She is 58. This is my father. He is a teacher. He works in a school .He uauslly go to the school by car .He is 36,and my mother is 36, too. Who’s that boy? Oh, he is my brother. He is 13 and I am 12. My brother and I are students.
大家好!我是李枚.看!这是我的全家福。这是我的祖母。她58岁。这是我的父亲。他是一名教师,他在学校里工作，他经常开车去学校。他36岁。我的母亲也是36岁。那个男孩是谁?哦，他是我哥哥。他13岁，我12岁。我的哥哥和我都是学生。4.写一篇文章介绍你的朋友JIM所拥有的体育器材和他喜欢的体育运动。
